



Styrelseprotokoll nr 5 IK Cyrus

Styrelsemöte 2022-12-13 kl 18.00 – 20.30 Kansliet

Närvarande:	ordförande	Mats Berggren
	Sekreterare	Ingalill Hafström
	Spelar o ledarvård	Maria Thorsell
	Tävling o Cuper	Annelie Kempe
	Ungdom	Sajma Komarica Rylander
	Media/profil	Stefan Carlsson
	Junior/senior	Mikael Sundelius
Förhinder:	Sponsring	Lena Sumedrea
	Kassör	Carl-Johan Timén
	Damer	Moa Bengtsson
	Damer	Matilda Gunnarsson
		Tore Wilhelmsson

§ 28 Inledning

Ordförande inleder och konstaterar att dagordningen godkänns.

§ 29 Rapporter och Information från ansvarsområdena

- 29:1 AU – Bowling – Stugan
- a) Nytt AU möte tillsammans med representanter från stuga och Bowling är inplanerat till den 21feb kl 18.00 på kansliet.
- b) Ordförande berättat om ett behov av nytt avlopp i stugan. En investering beräknad till ca 100 000 kr. Anläggningen kräver också tomtmark på 45 kvm där föreningen idag inte vet om den ytan ryms inom arendeavtalet. Mats berättar vidare om en pågående kontakter med leverantör för jobbet och utförandet.

En samstämmig styrelse beslutar att ansöka om bidrag både från Jönköpings kommun och RF Sisu för den kommande investeringen i ny avloppsanläggning.

- c) Ingalill berättar om en plan för att kunna öka användandet och uthyrning av stugan. Det handlar om ett samarbete med Jönköpings kommun särskola och AMA. Sommarvistelse i Cyrusstugan för barn som har korttidstillsyn enligt LSS 9:7 under sommarlovet och samtidigt ge tillfälle för föreningens ungdomar att få feriepraktik. Styrelsen ställer sig bakom att gå vidare med idén och ta nödvändiga kontakter.

29:2 Ekonomi

- Kassör närvarar inte vid mötet så ordförande rapporterar
- a) Under perioden juli till dec så gör vi ett minusresultat mot budget med 168 000.
- b) Mats har sökt och beviljats olika bidrag – för 90 000, bla 15 000 i Alfa stöd från Swedbank, som vi fått överräckt vid en ceremoni i förra veckan.
Vi väntar på Lokstöd enligt budget och Hallbybollen på 43 000.
- c) Restaurangchansens försäljningsperiod är precis igång 400 ska säljas. Försäljningen pågår i 6 v till mitten av mars.
Säljs bara via appar denna gång. Administration via kansli eller Mats
2 st ska säljas/barn, ungdom, vuxna och kvitteras ut måndag den 6 feb
Marco 16.30 -18.30 och tisdag 17.00 -19.00 Sajma fixar det.
Alla behöver hjälpas åt 45 000 i första skedet för de 300 första + 30 000 om vi säljer alla säljs.
Stefan skriver ihop tydlig information.
- d) Föreningen har tjänat in en bonus från stadium ca 40 000 som vi kan använda till material.
- e) En ny punkt om möjligheten att kunna Friköpa sig från försäljning – Styrelsen beslutar att ta fram en strategi för både antal försäljningar och budget för detta. Vi är överens om vissa förutsättningar som max 2 försäljningsperioder ska ingå, samt tipspromenad och funktionärer på Hallbybollen.

Det är lämpligt att man använder Kick off för att Informera -
Kommunicera ut detta inom föreningen och bli tydlig i vad som gäller.

Vi beslutar att jobba mer med denna punkt igen för att komma fram till beslut och göra strategin och bestämma kommunikationssätt.
- f) Styrelsen ställer sig bakom att gå in i Cleverservice ett verksamhetssystem som förenklar handhavande vid exempelvis fakturor för domararvode m.m.

29:3 Sponsring

Stefan bollar tankarna om att ta fram en beskrivande text om vad vi gör antal spelare, lag, medlemmar m.m. Visa föreningens budskap. De mjuka värdena ska synas mer. Budskapsplattform Stefan ansvarig.

Marco har underlagen som efterfrågas.

29:4 Marknad och Profil

Återrapportering om profilkläder och från Emanuel på Stadium och från föregående möte. Stefan meddelar att vi kommer att införa två försäljningsperioder genom föreningen augusti och oktober, resterande tider kommer det att bli möjligt, men då håller varje lag ihop det själva.

Ytterligare en återkoppling från förra mötet ang trycket som släppt på damernas matchställ, har de möjligen tvättats fel? Ingen annan har haft samma problem. (tvättas alltid på avigsidan)

Stefan genom föräldrakontakter har sponsrat föreningen med en ny TV och en skrivare.

29:5 Damer

Skriftlig rapport från damerna denna gång. Träningsmässigt och spelmässigt går det bra. Damerna har naturligt behövt stöd av flera juniorer som hjälpt till och stöttat upp vid matcher. Även samträning är på gång och har testats för att hjälpa varandra då och då.

Flera damer har svårt för den sena träningstiden man har och man håller själva på att se över andra lösningar, inga besked ännu om hur det blir.

29:6 Herrar

Mikael rapporterar att man nu har lite mindre antal spelare och att juniorerna därmed haft större utrymme i de båda seniorlagen. Herrarna leder serien. Enligt Mikael så har även träningarnas kvalitet ökat.

29:7 Juniorer

a) Fungerar bra, men skador och sjukdom har ställt till det.

Uppföljning med IF Hallby är ej genomförd, men behöver bli av. Ledare och styrelserepresentanter. Boka datum – Mikael S, Mats B – Högrell, Kalle Ek är förslag på namn från våra båda föreningar.

Utvärdering behöver ske på flera nivåer – spelarna och ledarna ska säga sitt, men också föreningarna i stort och vad som stämmer med visonen om Jönköpingshandboll och samverkan.

Vad har vi tjänat på samverkan vad har gått bra, vad har varit svårt?

Vad kan förbättras?

- b) Damjuniorer
Se damerna

29:8 Ungdom

- a) Uppföljning från förra mötet om P 16
Nu är omdömet att det överlag fungerar bra Problemen som eventuellt finns handlar om nybörjarbekymmer i samverkan. – Träning och spel är nivåanpassade och man spelar i två olika lag. Hallby föräldrarna har annan uppfattningar än våra föräldrar. Ökad samverkan så det blir en tillsammanskänsla över gränserna är önskvärt. Det behöver tydliggöras bättre till nästa år.
- b) Övriga lag fungerar utan problem
- c) En diskussion om att kampanja för att få fler spelare i de yngsta lagen. Kan vi ta emot fler, har vi ledare, klarar ledarna av fler? Detta behöver undersökas innan vi kampanjar för fler spelare. Frågan släpps tillfälligt. Kan u ansvarig undersöka lite mer om behov finns att stärka upp. Kommer lagen delas på i rena åldersklasser nästa år och vilka ledare finns då kvar är frågor som behöver ha svar innan man går vidare.
- d) Mats representerar föreningen den 7 feb i Ljungarum – GO. Ett lokalt projekt i bostadsområdet för att locka fler barn och ungdomar till fysiskaktivitet.

29:9 Handbollsskola

Handbollsskolan har parallellt med herr VM spelat lilla VM. Fortsatt många barn och de flesta kommer åter och håller i.

29:10 Ledarvård

Träffen med ledarna efter Hallbybollen sköts fram. För få som anmälde intresse.

29:11 Utbildning

Inga utbildningar aktuella nu mitt i säsong.

29:12 Cuper - Hallbybollen

Hallbybollen - Gick bra – Lite som behöver justeras erfarenhet har varit nyttig. Tuffa arbetspass för vissa funktioner. Utvärdering med Hallby kommer. Mats tar ansvar. Intern utvärdering görs omgående av Maria, Anneli och Mats.

§ 30 Organisationsutveckling

Inget nytt är infört i årshjulet

Styrelsen bestämmer att vi träffas den 18 februari mellan kl 09.00 – 12.00 för ett arbetsmöte och för att verkligen arbeta igenom och sätta vissa rutiner och praktiskt i rullning, samt får årshjulet fullvärdigt.

Vi bara pratar och pratar och kommer inte riktigt till skott, vilket behöver vara nästa steg. Kallelse kommer.

§ 31 Aktuellt inför Nästa möte

Tränare herr 23/24

Finns behov av domarutbildning/coaching - användning av domare många domare som inte fått döma.

Målvaktsutbildning

Inventering av ledarstaber till nästa säsong

7 mars, 11 april, 16 maj, 22 aug, 3 okt, 31 okt, 28 nov.

Den 2 sept Kick off för hela styrelsen och alla ledare i handbollen.

Årsmötet i ? sept Cyrusstugan.

Arbetande arbetsgrupper och andra träffar genomförs därutöver utifrån behov.

§ 32 Avslutning

Mats avslutar mötet med att påminna om att arbeta emellan mötena så de kan blir mer av avrapportering och att ansvaret verkligen ligger ute i små arbetsgrupper.

Ingalill Hafström
sekreterare

Mats Berggren
ordförande